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VERSLAG VERGADERING CULTUURRAAD DD 11/01/2023 
 
Aanwezig : Voorzitter I. Sysmans, S. Dörflinger, R. Hesters, M. Janssens, M. Lemmens,  
H. Rombouts, B. Van Den Bergh, T. Van Eynde, L. Verhulst, CH. Klima, V. Jespers 
Verontschuldigd : G. Bresseleers, A. Pycke, L. Van Camp 
 

1. Goedkeuring verslag 
Er wordt rekening gehouden met de opmerkingen van L. Van Camp 
 

2. Opvolging adviezen 
De subsidies werden goedgekeurd in de gemeenteraad van 24/11/2022.  De uitbetaling 
volgt.  Vanaf 2023 wordt terug de gewone werkwijze voor het aanvragen van de subsidies 
gevolgd. 
L. Kerkhofs werkt aan een aanpassing van het subsidiereglement. 
 

3. Cultuurkatern 
= kleine versie; 20/01 is de deadline voor de onderwerpen. 
Volgende katern : mei – juni 
Verslag Algemene Vergadering : foto met al de gevierden op het podium. 
Donderdag 12/01 : vergadering i.v.m. de selectie van artikels. Beperkte ruimte. Toch graag 
woordje van de erfgoedraad en de cultuurraad. 
 

4. Evaluatie Algemene Vergadering 
Op dit moment geldt nog het oude reglement voor reservatie van de Kaekelaar = 1 x jaar. 
Voorstel Algemene Vergadering : 30 november of 7 of 14 december 2023. 
Spijtig voorval : rancuneus gedrag uitbater Foyer versus I. Sysmans.  Elke gemeentedienst 
of raad mag 1 maal gebruik maken van de toog. 
 Voor 28/02 : duidelijke afspraken maken. CH. Klima neemt nogmaals contact op met de 
uitbater. 
 
Zwakke prestatie afgevaardigde van de erfgoedraad. 
Verslag zomerprogrammatie 2022 duurde te lang : 12 minuten geprogrammeerd – 40 
minuten geduurd. 
 
Artikels in de pers gaven een mooie weergave i.v.m. de viering van Luc Caals; viering  
50 jaar cultuurraad kwam niet uit de verf. 
 
Kostenplaatje tot nu toe : € 3000.  Draagt de erfgoedraad zijn steentje bij? 
Vraag aan Scot voor fotomateriaal door V. Jespers werd niet beantwoord. 
 
Dankwoorden van de voorzitter voor :  
 H. Schoonjans : brochureteksten – uitwerken organisatie zaal 
 S. Dörflinger en H. Rombouts : doornemen regie 
 B. Van Den Bergh : zorgde voor enthousiaste ploeg Gelmel, zowel vendelzwaaiers  
                     Als tappers 
 
Individuele terugblik door leden van de cultuurraad : 
 Allen dankten I. Sysmans voor het vele werk dat hij presteerde met vele slapeloze 
 nachten en waren blij met de grote opkomst van het publiek.  Het was een mooi 
 voorbeeld van teamwerk. 
 
 CH. Klima : bruisende avond; neemt samen met V. Jespers contact op met de  
         uitbater van de Foyer. De concessie werd niet nageleefd. 
 M. Lemmens : dank aan Marianne voor de mooie corsage 
 L. Verhulst : dank voor de verzorgde broodjes van de receptie 
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            afgesproken 
 B. Van Den Bergh : Gelmel was dankbaar dat de vendelzwaaiers de kans kregen  
  om hun kunsten te tonen; goede samenwerking met de Jachthoornblazers. 
  Zal samen met V. Jespers een prospectie maken i.v.m. de zomermuziek- 
  avonden en dit verwerken in één filmpje.  Overzicht 2022 was een mooie 
  staalkaart, maar duurde te lang. 
 T. Van Eynde : Algemene Vergadering was een voorbeeld van hardwerkende 
  collega’s.  Hoorde aan de politieke VIP-tafel de uitspraak dat “gemeente- 
  politiek niet kan zonder cultuur”. (T. Sebrechts) 
 L. Faes : betreurde de knip in zijn bespreking van L. Wolfs 
 

5. Memorandum 
Het verkiezingsjaar 2024 komt snel dichterbij.  Memorandum doorlezen en bespreking 
volgende vergadering zodat de cultuurraad proactief advies kan uitbrengen. 
 

6. Werking cultuurraad 
Opvolging E. Verbist als penningmeester en bestuurslid. 
 
Penningmeester : kandidaturen uit de cultuurraad kunnen ingediend worden bij de 
voorzitter. I. Sysmans en R. Hesters verzorgen nu de financies. 
Penningmeester is geen officiële functie meer; alleen de voorzitter is een officiële functie. 
 
Bestuurslid : Op de avond van de Algemene Vergadering nam P. Beauquesnes contact op 
met de voorzitter – hij zou 1ste opvolger zijn. 
CH. Klima keek reglement na.  E. Verbist was afgevaardigde via de KWB – een vervanger 
moet komen uit een vereniging van dezelfde strekking = katholieke strekking. 
P. Beauquesnes heeft zijn kandidatuur gesteld vanuit Cinema Cabrio en heeft opgegeven 
“geen strekking” waardoor hij niet in aanmerking komt.  I. Sysmans zal na de bespreking 
in de cultuurraad contact opnemen met P. Beauquesnes. 
Mogelijke vervangers zijn : E. Verduyn en F. Michiel. 
Volgens het systeem D’Hondt moet ook de verhouding man/vrouw in acht genomen 
worden. 
Voorziene strekkingen in Schoten : katholiek, liberaal vrijzinnig, socialistisch en geen 
strekking. 
Volgens systeem D’Hondt : confessioneel, vrijzinnig, humanistisch 
De vervanging geschiedt met een publieke verkiezing.  Wat als er geen kandidaten zijn? 
 
Vervanging L. Wolfs : zij zetelt in de raad als experte.  Mogelijke kandidaten : N. Steurs, 
P. Enna en N. Deman. 
Experten worden alleen uitgenodigd als hun aanwezigheid nodig is. 
 

7. Academische zitting : 28/02/2023 
Officiële aanvraag Kaekelaar en toog : V. Jespers 
Enkele dagen vooraf zullen CH. Klima en V. Jespers afspraken maken met de uitbater van 
de Foyer. 
Uitnodiging : zelfde logo als brief Algemene Vergadering 
Orkest Musica con Gioia : contact met technische ploeg Kaekelaar i.v.m. repetitie. 
Zaal : zitplaatsen aansluiten aan podium?  Nadeel : moeilijk voor personen met een 
beperking  en rolwagen. 
Receptie : achter de zitplaatsen 
Tapploeg : terug Gelmel? 
Lezing G. Van Der Stichelen : Cultuur is wat ons samen houdt zonder neer te kijken op 
anderen. 
Financies : de gemeente betaalt de artiesten; de cultuurraad betaalt de receptie. 
G. Van Der Stichelen komt gratis, maar vraagt een substantiële som te schenken aan  
“Appel en Ei”.  
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Voorstelling nieuwe cultuurprijs : de Gouden Tijl. 
Vraag : waar komt het beeld van Tijl na de werken op de Markt?  Tot hiertoe is nog geen 
definitieve plaats beslist. 
M. De Veuster wordt in de bloemen gezet. 
 
Programmaboekje : V. Jespers. 
Opgesteld door comité P : R. Hesters, S. Dörflinger, H. Rombouts en I. Sysmans 
Corsage : hergebruik 
 
S. Dörflinger geeft een verklaring over de zgn openstaande factuur van € 1500.  Is een 
boekhoudkundige verwerking door E. Verbist.  Wordt definitief uitgeklaard op de volgende 
vergadering. 
CH. Klima vraagt om tijdig de benodigde materialen door te geven. 
 
Praktische zaken : -    uitnodiging voor 400 personen 

- brieven bussen 
- keuze drank 
- vergoeding tappers 
- bij binnenkomst cava of fruitsap 

 
8. Varia 

S. Dörflinger : 3 – 4/12/2023 : Kerstkus, samen met Solidair Schoten. 
= volledig kasteel voor een weekend; opbouw 2/12/2023 

                29 – 30/07/2023 : kunstenmarkt ; 27/07 opbouw; 31/07 afbreken 
      
Viering 30 jaar kioskavonden op 27/07/2023 (?) – nog verder te bespreken mogelijks op 
29/30 samen met KUS. 
Aanvraag gemeente : podium, tafels en stoelen. 
Financies : sponsoring ? subsidie cultuurraad 
Gemeente : € 3000 voor de kunstenmarkt 
Voorstel L. Verhulst : paëlla bereiden op plein voor kasteel 
01/07/2023 : viering 50 jaar Trol – de omliggende straten zijn afgehuurd. 
Veel vieringen in dezelfde periode. 
 
Prijs van de groepen van de zomeravonden.  Vroeger kende de cultuurraad het budget.   
V. Jespers bezorgt de prijzen op de volgende vergadering. 
 
B. Van Den Bergh : tappen op 28/02 : 23.30 u afsluiten 
Vraag aan gemeente : bestaan er vendelvlaggen van de gemeente Schoten die op 
buitenlandse reizen kunnen gebruikt worden?  V. Jespers doet navraag. 
 
M. Lemmens : waar bevindt zich de nutskast die beschilderd werd door Oscar Obdama ? 
Vraag voor V. Jespers. 
 
H. Rombouts : spreken we van “kunstenmarkt” of “cultuurmarkt” ? 
Liefst “cultuurmarkt” omdat meerdere verenigingen deelnemen.  
Pastoor Alvi vraagt om de jongerenmarkt te koppelen. 
Er zijn 50 kramen voorzien.   
Cordulastraat : verenigingen 
Achter de kerk : jongeren 
 
01/09/2023 : start cultuurseizoen op open monumentendag.  Motto : levensloop. 
Op de Markt staat de Old Timersbeurs : veel bezoek … parkeerprobleem! 
 
R. Hesters : 07/02 vergadering Comité P 
 
Datum gezellig samenzijn in het Rozenkransheem : vrijdag 10/03. 
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Volgende cultuurraad vergadering: dinsdag 14 maart.  
 
 


